



**MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS  
LA HAYE**

**CONVENTION SUR LA PROTECTION DES ENFANTS ET LA COOPÉRATION EN  
MATIÈRE D'ADOPTION INTERNATIONALE  
(La Haye, le 29 mai 1993)**

Notification conformément à l'article 48 de la Convention

**AUTORITÉ**

**Australie**, 15-08-2023

*(Traduction)*

Autorité centrale désignée conformément à l'article 6 et Autorité compétente désignée conformément à l'article 23 pour l'État du Queensland (modification) :  
Directeur général du ministère de la Protection de l'enfance, des Personnes âgées et des Services aux personnes handicapées  
Ministère de la Protection de l'enfance, des Personnes âgées et des Services aux personnes handicapées du Queensland

La Haye, le 22 août 2023

Les notifications depositaires sont accessibles en ligne sur le site Web du Ministère des Affaires étrangères du Royaume des Pays-Bas, à l'adresse <https://treatydatabase.overheid.nl>

XXXIII Adoption internationale No. 02/2023



**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS  
THE HAGUE**

CONVENTION ON PROTECTION OF CHILDREN AND CO-OPERATION  
IN RESPECT OF INTERCOUNTRY ADOPTION  
(The Hague, 29 May 1993)

Notification pursuant to Article 48 of the Convention

**AUTHORITY**

**Australia**, 15-08-2023

Central Authority in accordance with Article 6 and Competent Authority in accordance with Article 23 for the State of Queensland (modification):  
Director-General of the Department of Child Safety, Seniors and Disability Services  
Queensland Department of Child Safety, Seniors and Disability Services

The Hague, 22 August 2023

The Depositary Notifications are accessible on the website of the Ministry of Foreign Affairs of the Kingdom of the Netherlands at <https://treatydatabase.overheid.nl>

XXXIII Intercountry Adoption No. 02/2023